
R O M Â N I A
JUDEȚUL SĂLAJ
CONSILIUL JUDEȚEAN
Nr. 2104 din 31.01.2024

PROCES VERBAL
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Sălaj

din data de 31 ianuarie 2024

Se intonează Imnul Național al României.
*

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU          
Bună ziua, stimate doamne, stimați domni, dragi colegi.            
În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (2) lit.a) coroborate cu cele ale 

art.182 alin.(4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 11 din 
25.01.2024,  a  fost  convocat  Consiliul  Judeţean  Sălaj  în  şedinţă  ordinară,  fiind 
stabilită  desfăşurarea  acesteia  în  sala  de  şedinţe  „Dialoguri  Europene”,  situată  la 
etajul I.   

 La şedinţa de azi,  sunt prezenţi  28 consilieri,  plus Președintele Consiliului 
Județean, absenţi fiind domnul Blaga Dumitru și domnul Dimitriu Alexandru.

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
Înainte  de  a  intra  în  ordinea  de  zi,  la  propunerea  secretarului  general  al 

judeţului, vă supun  spre  aprobare următoarele  procese-verbale:
- Procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 10.11.2023
- Procesul verbal al ședinței ordinare din data de 28.11.2023
- Procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 12.12.2023
- Procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 13.12.2023
- Procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 19.12.2023
- Procesul verbal al ședinței ordinare din data de 22.12.2023
- Procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 29.12.2023

Le supun la vot, nu fără a discuta eventualele sugestii sau discuții la acestea. 
- Cine  este  pentru?  28  consilieri  județeni,  plus  Președintele  Consiliului 

Județean Sălaj.
- Împotrivă? Nu sunt.
- Abţineri? Nu sunt.
- Mulțumesc!

*
Cu un număr de 29 voturi  „pentru”,  au fost  aprobate procesele verbale ale 

ședințelor menționate mai sus.

Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 
ordinea de zi a şedinţei.

În completarea ordinii  de zi  ați  mai  primit  PROIECTUL DE HOTĂRÂRE
privind  actualizarea  principalilor  indicatori  tehnico-economici  și  a  devizului 
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general faza DTAC pentru obiectivul de investiţie „Reabilitare şi consolidare DJ 
191 G: Crasna (DJ 108G) – Marin – Valcău de Jos  (DJ 191D),  km 0+000 – 
11+615”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel 
Saligny”. Acesta devine punctul 10 din ordinea de zi.

Supun la vot ordinea de zi cu această completare:
- Cine  este  pentru?  28  consilieri  județeni,  plus  Președintele  Consiliului 

Județean Sălaj.
- Împotrivă? Nu sunt.
- Abţineri? Nu sunt.
- Mulțumesc!

*
Cu 29 voturi “pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI:

1. Proiect  de  hotărâre  privind  constituirea  fondului  la  dispoziţia  consiliului 
judeţean din cota de 6% din impozitul pe venit  și  repartizarea acestuia pe unități  
administrativ-teritoriale, pe anul 2024.

2. Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  principalilor  indicatori  tehnico-
economici  finali  pentru  obiectivul  de  investiții  „Reabilitare  și  modernizare  drum 
județean DJ 191D: Valcău de Jos - Fizeș - Sâg - Tusa - limită județ Cluj, km 10+800 -  
31+330”.

3. Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  principalilor  indicatori  tehnico-
economici  finali  pentru  obiectivul  de  investiții  „Reabilitare  şi  modernizare  drum 
judeţean DJ 108D: Crişeni (DN 1H) - Cehu Silvaniei (DJ 196), km 0+000 - 22+693”.

4. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj 
nr.17  din  27  ianuarie  2023  privind  aprobarea  Acordului  de  parteneriat  realizarea 
proiectului de dezvoltare și administrare a unui ”Cloud regional în regiunea de Nord 
– Vest”, finanțat prin Programul Operațional Nord – Vest 2021-2027.

5. Proiect de hotărâre privind stabilirea cuantumului sumei forfetare pe zi de 
care  beneficiază  elevii  care  nu  pot  fi  şcolarizaţi  în  satul,  comuna,  oraşul  sau 
municipiul de domiciliu şi nu beneficiază de serviciile de transport public.

6. Proiect de hotărâre privind  asumarea responsabilității pentru organizarea și 
derularea,  la  nivelul  județului  Sălaj  a  ”Programului  pentru școli  al  României”,  în 
perioada 2023 – 2029.

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea reţelei unităţilor de învăţământ special 
de stat care vor funcţiona în judeţul Sălaj în anul şcolar 2024-2025.

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcţii ale 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău.

9. Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unor imobile din domeniul 
public și domeniul privat al statului şi administrarea Ministerului Apărării Naționale, 
în  domeniul  public,  respectiv  domeniul  privat,  al  Judeţului  Sălaj  şi  administrarea 
Consiliului Judeţean Sălaj.

10. Proiect  de  hotărâre privind  actualizarea  principalilor  indicatori  tehnico-
economici  și  a  devizului  general  faza  DTAC  pentru  obiectivul  de  investiţie 
„Reabilitare şi consolidare DJ 191 G: Crasna (DJ 108G) – Marin – Valcău de Jos  (DJ 
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191D), km 0+000 – 11+615”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de 
investiții „Anghel Saligny”. 

11.  Diverse. 
*

                                         *       *
          IRIMIEA  ANCA-MANUELA
          Domnule Președinte, îmi ser scuze că vă întrerup, menționez că la punctul 8, nu 
particip la deliberare și la vot în ceea ce privește aprobarea organigramei și statului de 
funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău. Mulțumesc.

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
Bine, să se consemneze, vă rog.

*
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la  Proiectul de hotărâre privind 

constituirea fondului la dispoziţia consiliului judeţean din cota de 6% din impozitul 
pe venit și repartizarea acestuia pe unități administrativ-teritoriale, pe anul 2024, îl 
invit  pe  dl.  consilier SOJKA ATILA-IOAN   să  prezinte  raportul  de  avizare  al 
comisiei de specialitate.    

*
Dl. SOJKA ATILA-IOAN  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.   

*                                                        
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii?

*
Supun la vot proiectul de hotărâre,
- Cine  este  pentru?  28  consilieri  județeni,  plus  Președintele  Consiliului 

Județean Sălaj.
- Împotrivă? Nu sunt.
- Abţineri? Nu sunt.
- Mulțumesc!

*
Cu un număr de 29 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

constituirea fondului la dispoziţia consiliului judeţean din cota de 6% din impozitul 
pe venit și repartizarea acestuia pe unități administrativ-teritoriale, pe anul 2024.

*
Se adoptă Hotărârea Nr. 3

*
                                             *                 *

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la  Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea  principalilor  indicatori  tehnico-economici  finali  pentru  obiectivul  de 
investiții  „Reabilitare și  modernizare drum județean DJ 191D: Valcău de Jos - 
Fizeș - Sâg - Tusa - limită județ Cluj, km 10+800 - 31+330”, îl invit pe dl. consilier 
OPRIŞ ALIN -FLORIN  să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 
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*

Dl. OPRIŞ ALIN -FLORIN  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.   

*
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
Fac mențiunea că aceste proiecte de hotărâre sunt o obligație pentru noi la final 

de proiect și de aceea sunt propuse pentru avizare. Dacă sunt întrebări, observaţii, 
discuţii? Nu sunt.

*
Supun la vot proiectul de hotărâre,
- Cine  este  pentru?  28  consilieri  județeni,  plus  Președintele  Consiliului 

Județean Sălaj.
- Împotrivă? Nu sunt.
- Abţineri? Nu sunt.
- Mulțumesc!

*
Cu  un  număr  de  29  voturi  „pentru”,  a  fost  adoptat proiectul  de  hotărâre 

Proiectul  de  hotărâre  privind  aprobarea  principalilor  indicatori  tehnico-economici 
finali pentru obiectivul de investiții  „Reabilitare și modernizare drum județean DJ 
191D: Valcău de Jos - Fizeș - Sâg - Tusa - limită județ Cluj, km 10+800 - 31+330 

*
Se adoptă Hotărârea Nr. 4

*
                                             *                  *

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
3. La punctul 3 al ordinii de zi, respectiv la  Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea  principalilor  indicatori  tehnico-economici  finali  pentru  obiectivul  de 
investiții „Reabilitare şi modernizare drum judeţean DJ 108D: Crişeni (DN 1H) - 
Cehu Silvaniei (DJ 196), km 0+000 - 22+693”, îl  invit pe  dl. consilier  IEPURE 
IOAN-VIOREL să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 

*
Dl. IEPURE IOAN-VIOREL
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.   

*
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii?

*
Supun la vot proiectul de hotărâre,
- Cine  este  pentru?  28  consilieri  județeni,  plus  Președintele  Consiliului 

Județean Sălaj.
- Împotrivă? Nu sunt.
- Abţineri? Nu sunt.
- Mulțumesc!

*
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Cu un număr de 29 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 
aprobarea  principalilor  indicatori  tehnico-economici  finali  pentru  obiectivul  de 
investiții  „Reabilitare şi  modernizare drum judeţean DJ 108D: Crişeni (DN 1H) - 
Cehu Silvaniei (DJ 196), km 0+000 - 22+693”.

*
Se adoptă Hotărârea Nr. 5

*
                                             *                  *

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
4. La punctul 4 al ordinii de zi, respectiv la  Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea  Hotărârii  Consiliului  Județean  Sălaj  nr.17  din  27  ianuarie  2023 
privind aprobarea Acordului de parteneriat realizarea proiectului de dezvoltare și 
administrare a unui ”Cloud regional în regiunea de Nord – Vest”, finanțat prin 
Programul Operațional Nord – Vest 2021-2027, îl  invit pe  dl. consilier  BEREK 
ŞTEFAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.  

*
Dl. BEREK ŞTEFAN
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.   

*  
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii?

*
Supun la vot proiectul de hotărâre:
- Cine  este  pentru?  28  consilieri  județeni,  plus  Președintele  Consiliului 

Județean Sălaj.
- Împotrivă? Nu sunt.
- Abţineri? Nu sunt.
- Mulțumesc!

*
Cu un număr de 29 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj nr.17 din 27 ianuarie 2023 privind 
aprobarea Acordului de parteneriat realizarea proiectului de dezvoltare și administrare 
a  unui  ”Cloud  regional  în  regiunea  de  Nord  –  Vest”,  finanțat  prin  Programul 
Operațional Nord – Vest 2021-2027.

*
Se adoptă Hotărârea Nr. 6

*
                                              *                  *

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
5. La punctul 5 al ordinii de zi, respectiv la  Proiectul de hotărâre privind 

stabilirea cuantumului sumei forfetare pe zi de care beneficiază elevii care nu pot fi 
şcolarizaţi în satul, comuna, oraşul sau municipiul de domiciliu şi nu beneficiază 
de  serviciile  de  transport  public, îl  invit  pe  dl.  consilier  OLAR NICOLAE  să 
prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    
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*

Dl. OLAR NICOLAE
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.   

*  
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii?

*
Supun la vot proiectul de hotărâre:
- Cine  este  pentru?  28  consilieri  județeni,  plus  Președintele  Consiliului 

Județean Sălaj.
- Împotrivă? Nu sunt.
- Abţineri? Nu sunt.
- Mulțumesc!

*
Cu un număr de 29 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

stabilirea cuantumului sumei forfetare pe zi de care beneficiază elevii care nu pot fi 
şcolarizaţi în satul, comuna, oraşul sau municipiul de domiciliu şi nu beneficiază de 
serviciile de transport public.

*
Se adoptă Hotărârea Nr. 7

*
                                             *                  *

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
6. La punctul 6 al ordinii de zi, respectiv la  Proiectul de hotărâre privind 

asumarea  responsabilității  pentru  organizarea  și  derularea,  la  nivelul  județului 
Sălaj a ”Programului pentru școli al României”, în perioada 2023 – 2029, îl invit 
pe  dl.  consilier  CHENDE IOAN  să prezinte raportul de avizare al  comisiilor de 
specialitate.    

*
Dl. CHENDE IOAN
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.   

*  
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii?

*
Supun la vot proiectul de hotărâre:
- Cine  este  pentru?  28  consilieri  județeni,  plus  Președintele  Consiliului 

Județean Sălaj.
- Împotrivă? Nu sunt.
- Abţineri? Nu sunt.
- Mulțumesc!

*
Cu un număr de 29 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

asumarea responsabilității pentru organizarea și derularea, la nivelul județului Sălaj a 
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”Programului pentru școli al României”, în perioada 2023 – 2029.
*

Se adoptă Hotărârea Nr. 8
*

                                             *                  *

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
7. La punctul 7 al ordinii de zi, respectiv la  Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea reţelei  unităţilor  de învăţământ  special  de stat  care vor funcţiona în 
judeţul Sălaj în anul şcolar 2024-2025, o invit pe dna. consilier IRIMIEA  ANCA-
MANUELA să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

*
Dna. IRIMIEA  ANCA-MANUELA
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.   

*
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii?

                                                *
Supun la vot proiectul de hotărâre:
- Cine  este  pentru?  28  consilieri  județeni,  plus  Președintele  Consiliului 

Județean Sălaj.
- Împotrivă? Nu sunt.
- Abţineri? Nu sunt.
- Mulțumesc!

*
Cu un număr de 29 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea reţelei unităţilor de învăţământ special de stat care vor funcţiona în judeţul 
Sălaj în anul şcolar 2024-2025.

*
Se adoptă Hotărârea Nr. 9

*
                                             *                  *

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
8. La punctul 8 al ordinii de zi, respectiv la  Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă 
Zalău, îl  invit pe dl. consilier BEREK ŞTEFAN să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.    

*
Dl. BEREK ŞTEFAN
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.   

*

Doamna  IRIMIEA  ANCA-MANUELA nu participă la deliberare și la vot.
*                                    
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Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii?
Dl. PANIE SERGIU
Am eu o întrebare, domnule Președinte, pentru doamna manager. La fiecare 

propunere  pe  care  ați  făcut-o  la  sfârșitul  frazei  se  enunță  următoarea  chestiune: 
„pentru facilitarea ocupării acestora”, mă gândesc când se vor scoate la concurs toate 
aceste posturi cu un anunț, cu procedură transparentă pentru toată lumea? Da?

Dl. ALBERT RODICA
Da, obligatoriu, nici nu putem să ocupăm posturile altfel decât prin concurs.
Dl. PANIE SERGIU
Se pot ocupa și cu detașări, cu transfer.
Dl. ALBERT RODICA
La Spital, nu.
Dl. PANIE SERGIU
Ok.
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
Răspunsul dumneavoastră a fost corect. Dacă sunt alte întrebări? Nu sunt.

*
Supun la vot proiectul de hotărâre:
- Cine  este  pentru?  27  consilieri  județeni,  plus  Președintele  Consiliului 

Județean Sălaj.
- Împotrivă? Nu sunt.
- Abţineri? Nu sunt.
- Mulțumesc!

*
Cu un număr de 28 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău.
*

Se adoptă Hotărârea Nr. 10
*

                                             *                  *

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
9. La punctul 9 al ordinii de zi, respectiv la  Proiectul de hotărâre privind 

solicitarea trecerii unor imobile din domeniul public și domeniul privat al statului 
şi  administrarea  Ministerului  Apărării  Naționale,  în  domeniul  public,  respectiv 
domeniul privat, al Judeţului Sălaj şi administrarea Consiliului Judeţean Sălaj, o 
invit  pe  dna.  consilier  SIMONFI  MARIA  să  prezinte  raportul  de  avizare  al 
comisiilor de specialitate.    

*
Dna. SIMONFI MARIA
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.   

*                                                             
Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU
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Aș vrea să vă spun că mă bucur foarte mult că am ajuns în postura de a mai 
solicita o suprafață de teren de la Ministerul Apărării Naționale și suntem în ultima 
fază, în cea în care noi cerem, dumnealor aprobă, pentru că s-au făcut toate analizele  
necesare pentru a intra  în posesia a  încă 3 hectare 175 ari  și  prin asta  să mărim 
suprafața  la  9  hectare  250  ari,  ceea  ce  ne  permite  să  dezvoltăm  în  interiorul 
Municipiului Zalău o bază sportivă și de agrement care va fi în folosul cetățenilor. 
Dacă sunt întrebări?

Dl. PANIE SERGIU
Am eu o întrebare pentru domnul secretar general. La art. 3 se menționează că 

după  preluarea  imobilului  se  vor  putea  solicita  finanțări  sau  fonduri  externe 
nerambursabile sau alte surse. Vă întreb, domnule secretar general, nu ar fi corect să 
cuprindem și undeva, cu posibilitatea de a semna un parteneriat cu o entitate cu care 
am  putea  dezvolta  acolo  și  să  atragem  fondurile  care  le-ați  menționat  sau  o 
posibilitate pe viitor de un parteneriat cu o entitate, vom putea pune în aplicare atunci  
aceste proceduri? Mulțumesc.

Dl. VLAICU COSMIN-RADU 
Dacă  îmi  dați  voie,  eu  cred  că  nu  ar  trebui  să  ne  încorsetăm de  astfel  de 

chestiuni  și  vă  spun  și  de  ce,  pentru  că  un  eventual  viitor  parteneriat  tot 
dumneavoastră îl veți decide într-o ședință de consiliu județean. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
Eu am purtat discuții cu U.A.T-uri pentru parteneriat, văzând posibilitățile pe 

care le au anumite administrații de a atrage bani europeni pentru astfel de proiecte. 
Noi suntem acum în așteptarea acestui teren pentru a nu face două PUZ-uri, adică pe 
suprafața care am obținut-o deja și a cărei amenajare o vom începe în ceea ce privește 
terenul de fotbal, parcul și anumite locuri de joacă pentru copii, o vom începe din 
acest an și o vom și definitiva în câteva luni de zile, urmând ca restul amenajării care 
va reieși din PUZ-uri și din proiectul tehnic să-l putem propune unor entități pentru 
asociere dacă va fi cazul, depinde ce proiect vom avea și m-aș bucura ca cei la care 
le-am adresat rugămintea să vină în parteneriat cu noi să-mi dea și un răspuns, o să le 
fac o cerere scrisă săptămâna viitoare, dacă nu săptămâna asta, să vedem în 30 de zile 
ce răspuns o să-mi dea pentru că am avut mai multe discuții cu U.A.T-uri de-a lungul 
timpului,  le-am  făcut  destule  propuneri  și  din  păcate  în  afară  de  A.D.I.„ȚARA 
SILVANIEI”, nicăieri nu ni s-a răspuns pozitiv, am impresia că fiecare primar vrea să 
facă dumnealui de unul singur activități. Eu am mai propus și la vremea potrivită, voi 
face dezvăluirile necesare dacă va fi cazul, ca să știe lumea unde am propus, cu date  
și cu probe. Din păcate, încă nu suntem destul de maturi la nivel politic să înțelegem 
că de unul singur faci multe și împreună poți să faci totul și până la urmă implicarea 
noastră într-un partid politic, așa cum spunea Seniorul Coposu „n-ar trebui ruptă de 
moralitate, etică,  rațiune și conștiință”. Dacă sunt alte întrebări?  Nu sunt.

*
Supun  la  vot  proiectul  de  hotărâre,  cu  precizarea  că  pentru  adoptare  sunt 

necesare voturile a 2/3 din numărul consilierilor:
- Cine  este  pentru?  28  consilieri  județeni,  plus  Președintele  Consiliului 

Județean Sălaj.
- Împotrivă? Nu sunt.
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- Abţineri? Nu sunt.
- Mulțumesc!

*
Cu un număr de 29 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

solicitarea trecerii unor imobile din domeniul public și domeniul privat al statului şi 
administrarea  Ministerului  Apărării  Naționale,  în  domeniul  public,  respectiv 
domeniul privat, al Judeţului Sălaj şi administrarea Consiliului Judeţean Sălaj.

*
Se adoptă Hotărârea Nr. 11

*
                                             *                  *

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
10. La  punctul  10  al  ordinii  de  zi,  respectiv  la  PROIECTUL  DE 

HOTĂRÂRE privind actualizarea principalilor indicatori tehnico-economici și a 
devizului  general  faza  DTAC  pentru  obiectivul  de  investiţie  „Reabilitare  şi 
consolidare DJ 191 G: Crasna (DJ 108G) – Marin – Valcău de Jos  (DJ 191D), 
km 0+000  –  11+615”,  aprobat  pentru  finanțare  prin  Programul  național  de 
investiții  „Anghel  Saligny”,  o  invit  pe  dna.  consilier SOUCA VALENTINA- 
LUCIA să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

*
Dna. SOUCA VALENTINA- LUCIA
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.   

*  
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
Fac mențiunea că ne pare rău că tot aprobăm indicatori tehnico-economici, așa 

funcționează Statul român, azi ne cere una, dacă se schimbă, cineva pleacă într-un 
concediu medical vine un alt expert care preia proiectul nostru, ne mai cere altceva.  
Aici suntem ca maturitate a Statului și din păcate doar săptămâna trecută am mai 
aprobat odată, acum ni s-a cerut altceva, eu sper să nu mai fie probleme. Voi discuta 
direct cu domnul Ministru și cerințele lor trebuie să fie pertinente și obiective, astfel 
vom  tot  prelungi  anumite  proceduri  care  ne  fac  să  întârziem  începerea  acestui 
obiectiv. Oricum, în luna martie vor începe lucrările la acest drum, care este foarte 
important  pentru  comunitatea  noastră  sălăjeană.  Dacă  aveți  întrebări,  observaţii, 
discuţii pe marginea acestui proiect? 

*
Supun la vot proiectul de hotărâre:
- Cine  este  pentru?  28  consilieri  județeni,  plus  Președintele  Consiliului 

Județean Sălaj.
- Împotrivă? Nu sunt.
- Abţineri? Nu sunt.
- Mulțumesc!

*

Cu un număr de 29 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 
actualizarea  principalilor  indicatori  tehnico-economici  și  a  devizului  general  faza 
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DTAC pentru obiectivul de investiţie „Reabilitare şi consolidare DJ 191 G: Crasna 
(DJ 108G) – Marin – Valcău de Jos  (DJ 191D), km 0+000 – 11+615”, aprobat pentru 
finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”.

*
Se adoptă Hotărârea Nr. 12

*
                                             *                  *

11.Diverse
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU
La diverse, dacă dumneavoastră aveți de ridicat anumite probleme, vă rog să 

faceți.
Dl. PANIE SERGIU
Am eu o intervenție, domnule Președinte.
Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU
Vă rog.
Dl. PANIE SERGIU
Pentru că am încheiat anul 2023, pe mine sau pe grupul nostru ne-ar interesa 

puțin ce se întâmplă în Sistemul de Management Integrat al Deșeurilor și corelat cu 
asociația ECODES, poate ar fi utilă o informare succintă a activității de anul trecut și 
ceea ce urmează pe anul 2024 pentru că acolo câteva din acțiunile și implementarea 
acestui  proiect  important  urmau  sau  trebuia  să  se  pună  în  derulare  și  atunci  o 
informare, eu cred că ar fi benefică pentru toți. Mulțumesc.

Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU
De acord  cu  dumneavoastră  și  o  să-i  rugăm pe  cei  în  drept  să  vină  cu  o 

informare către Consiliul județean, prima dată scrisă, să aducă la cunoștință, urmând 
dacă este nevoie să vină cu explicații și în ședința de Consiliul județean. Dacă sunt 
alte întrebări?

Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN
Domnule Președinte, eu aș vrea să vă întreb dacă mai știți ceva de Autostrada 

Nordului, drumul definitiv a rămas pe Jibou-Dej sau dacă se mai știe ceva în plus. 
Mulțumesc.

Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU
În plus nu se știe, dar știu că sunt în derulare procedurile pentru definirea unui 

traseu. Traseul va trece prin Jibou, după cunoștința mea. Deci ultimele discuții pe 
care  le-am avut  cu  CNAIR-ul,  urmează  săptămâna  viitoare  să  am o  întâlnire  cu 
dumnealor la București, știu că așa va fi, traseul va merge pe acolo, din mai multe 
considerente.  În  primul  rând  stabilitatea  terenului.  Noi  vedem  foarte  bine  ce  se 
întâmplă și cu Autostrada Transilvania și cu alte loturi de Autostrăzi unde sunt foarte 
mari alunecări de teren, care duc la costuri mărite a investițiilor, pe Valea Someșului  
așa  cum a  fost  adus  și  trenul  sunt  condițiile  necesare  pentru  a  putea  construi  în 
siguranță o autostradă, în plus Orașul Jibou nu poate rămâne în afara autostrăzii, este 
un punct de legătură între A3 și Autostrada Nordului care trebuie exploatat. În plus, 
noi  avem  un  parteneriat,un  acord  cu  Ministerul  Transporturilor  și  cu  CNAIR-ul 
pentru realizarea acelui drum expres între Românași și Jibou tocmai ca să lege cele  
două autostrăzi, așa că printr-un efort susținut a tuturor forțelor politice din Județul 
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Sălaj vom izbândi să aducem autostrada prin Sălaj pe la Jibou.

Vă mulțumesc pentru prezență,  vă doresc o zi  frumoasă și  să ne vedem în 
săptămâna următoare, o să vă anunțăm din timp pentru votarea bugetului. Nemaifiind 
alte puncte înscrise pe ordinea de zi, declar închise lucrările şedinţei de azi.

   PREȘEDINTE,
              SECRETARUL GENERAL 

Dinu Iancu  - Sălăjanu                                    AL JUDEȚULUI,

                  Dr. Cosmin – Radu Vlaicu

Consilier juridic:
Seres Judith-Réka-  1 ex

                                                                               12


